
Notulen van de openbare dorpsraadvergadering Aagtekerke op 20 november 2024. 

 

Aanwezig: ongeveer 60 a 70 dorpsbewoners, genodigden en andere belangstellenden. 

Afwezig met kennisgeving: Thomas van Sluijs, kernambtenaar. 

 

1. Opening en welkom 

De voorzitter opent de vergadering en heet daarbij alle aanwezigen hartelijk welkom in het bijzonder 

kernwethouder Dhr Tuk, Raphaela van den IJssel en Petra de Witte vanuit de gemeente en Coen van 

der Wel vanuit de Westrand Domburg. Verder de vertegenwoordigers vanuit politieke partijen en 

fractievolgers. Een hartelijk welkom ook voor de sprekers Moniek Schoofs en Steven Meerburg van de 

Provincie. 

2. Mededelingen 

De voorzitter wijst op de volle agenda en licht de spreker van de avond toe.  

3. Spreker van de avond 

Moniek Schoofs en Steven Meerburg van de Provincie Zeeland geven toelichting over het openbaar 

vervoer. Zij geven toelichting over de nieuwe regeling en presenteren de contouren daarvan. 

Kanttekening daarbij is wel dat nog niets vastligt en de aanbesteding nog in volle gang is. Op 

detailniveau zijn wijzigingen niet ondenkbaar. 

Het project heet Reizen door Zeeland en is in het leven geroepen om dorpen, steden, voorzieningen 

ed beter bereikbaar te maken met het openbaar vervoer. Er wordt nu hard gewerkt om een systeem 

werkbaar te maken waarbij op afroep een taxi ( bus) kan worden besteld en personen naar hun 

bestemming te brengen. Dit buitenom de bussen die er nog rijden van halte naar halte. Dit aanvragen 

gaat via een app en of bellen met de centrale. Het is de bedoeling dat het nieuwe systeem medio 

2027 werkbaar is voor de hele provincie. Er wordt daarbij ook gekeken of er routes nog aangepast 

moeten worden. Alles is te lezen op de website www.ReizendoorZeeland.nl. In de tussentijd als er 

nog gewerkt wordt aan de nieuwe regeling zal de Provincie op de bus vervoerder nu toezicht houden 

of deze de afspraken nakomt. Vanuit de zaal wordt aangegeven dat het bus vervoer wat te wensen 

over laat. 

4. Pauze 

5. Actiepuntenlijst 

a. Herdenkingsmonument. 

Er gaat een bedankje naar de vrijwilligers die in de afgelopen tijd geholpen hebben met het 

opknappen van het monument en het hek er omheen. Dit alles voorafgaand aan de herdenking van 

80 jaar bevrijding. Adrie Dekker voor het maaien van het gras en het onderhoud van het monument 

en Jaap Maljaars voor het maaien en schilderen van het monument en het weghalen van bossen die 

in de weg stonden.  

b. Verkeerstontwikkeling. 

De voorzitter neemt de aanwezigen mee met het doornemen van het koersdocument dat het 

gemeentebestuur wil voorleggen bij de Commissie Ruimtelijke ontwikkeling op 25 november en 

welke behandeld zal worden in de gemeenteraad van 12 december 2024. Hij benadrukt dat het hier 

http://www.reizendoorzeeland.nl/


gaat om een voorkeursvariant waarbij nog niet in detail duidelijk is waar en hoe die gerealiseerd 

wordt. Aan de hand van een presentatie met beeld worden de fases doorgesproken hoe de 

focusgroepen te werk zijn gegaan en hoe tot dit besluit is gekomen. Het koersdocument is te vinden 

op de website van de gemeente Veere www.veere.nl. Vanuit de zaal wordt er een compliment 

gemaakt naar de houding van Aagtekerke in het hele proces. Ook worden er vanuit de zaal suggesties 

gedaan omtrent de nieuwe aan te leggen route. Een voorstel is om de Prelaatweg 30 km te maken. 

Aanwezig wethouder B Tuk geeft aan dat de route er ongeveer ligt maar dat de plannen pas definitief 

worden na vele jaren. De keuze voor een middenweg vanaf Serooskerke tot aan de Pekelingseweg en 

dan met een rondweg aan de westkant van Aagtekerke is gemaakt na overwegingen en 

bijeenkomsten van de focusgroepen. De voorzitter van de dorpsraad geeft hierbij nog eens aan dat de 

dorpsraad een orgaan is dat op komt voor de belangen van het dorp. Dat neemt niet weg dat 

persoonlijke meningen er ook zijn. De keuzes die gemaakt werden en nog gaan worden zullen nooit 

voor alle belanghebbende partijen naar  ieders tevredenheid zijn. Vanuit de aanwezigen is er de vraag 

hoe Roompot in het geheel staat. Coen van der Wel krijgt het woord en legt uit waar Roompot op dit 

moment in het proces staat. Hij geeft hierbij nogmaals aan dat Roompot zich in hun plannen zal 

schikken naar het vervoersplan. Echter gaat Roompot wel verder met plannen en doorrekeningen 

maken. Alles wat hun plannen betreft is terug te vinden op: www.westranddomburg.nl. 

c. Dorpsvisie en accommodatiebeleid. 

De dorpsvisie is vastgesteld in 2015 en aangeboden aan het gemeentebestuur. Vanaf die periode is 

gewerkt aan de uitvoering waarbij het nieuwe Amicitia bovenaan de agenda stond. Uiteindelijk is het 

gelukt om een mooi duurzaam dorpshuis te realiseren. Het beheer van dit gebouw is in handen van 

de stichting Vrouwen Agatha. Barbara Francke krijgt het woord en stelt zich voor als de fulltime 

beheerster van Amicitia. We zijn blij met deze ontwikkeling en wensen Barbara en alle vrijwilligers 

succes met de exploitatie. 

d. Duurzaamheid. 

Punt dat in de toekomst op de agenda blijft staan. Als het gaat om duurzaamheid lopen we met 

Amicitia voorop. 

e. Ontwikkelingen binnen de gemeente Veere. 

In het bosje bij de Waterlooze Werve, Reigersberg, Bergwegje zijn afgelopen zomer speeltoestellen 

geïnstalleerd. Speelhuisjes voor de allerkleinsten en een speelparcours voor de wat grotere kinderen. 

Ook staan er 2 goaltjes om een balletje te trappen. De dorpsraad schenkt nog een picknicktafel die 

binnenkort zal worden geplaatst. Ook op het voetbalveld aan het Kalfhoeksepad is nu een multi 

speelveld gerealiseerd. Beide projecten zijn een vervanging van de skatebaan die versleten was. Bij 

het Vievertje worden nieuwe paden aangelegd en zal een gedeelte van het gras vervangen worden 

door bloemen en planten. De gemeente is verplicht om voldoende bloemen te zaaien i.v.m. het 

stimuleren van bijen en het in stand houden van diversiteit aan insecten. Ook minder stikstofuitstoot 

door minder gras te hoeven maaien. Op 25 nov wordt bij Amicitia het kunstwerk voor Aagtekerke 

onthuld. Wethouder Tuk zal de opening verrichten.  

f. Woningbeleid. 

Bouwlust 3 is zo goed als vol en de huurwoningen alweer een tijdje in gebruik. Op de plaats van de 

oude gymzaal en -speeltuin worden in de toekomst starterswoningen en levensloopbestendige 

woningen gerealiseerd. Wensen voor zowel starters als ouderen zijn geïnventariseerd, waarop de 

http://www.veere.nl/
http://www.westranddomburg.nl/


gemeente een architect in de arm heeft genomen die een ontwerp heeft gemaakt. Het is de 

bedoeling dat spoedig met de realisatie kan worden begonnen.  

6. Bestuurssamenstelling. 

De voorzitter geeft aan dat de dorpsraad nog steeds op zoek is naar een nieuw lid. De raad bestaat 

momenteel uit 6 personen. De voorzitter geeft aan bij de volgende verkiezingen zijn functie neer te 

leggen. Ook voor anderen uit de dorpsraad zit hun periode er dan op. Bij deze vergadering dan ook 

een oproep voor nieuwe leden. 

7. Wat verder ter tafel komt. 

Geen punten. 

8. Rondvraag. 

Vanuit de zaal is er de vraag over het Vievertje en wat de bedoeling van de veranderingen is. 

Voorzitter heeft daar eerder in de vergadering uitleg over gedaan. ( zie punt 5e) 

Er wordt bezorgdheid uitgesproken over het feit dat er al zoveel vuurwerk wordt afgestoken. Oproep 

om met elkaar alert te zijn en elkaar er op aan te spreken. De gemeente probeert te handhaven maar 

is niet altijd toereikend. 

Er is een vraag over het maaibeleid aan de Prelaatweg. En de vraag of alles in 1x gemaaid kan 

worden. Dit punt ligt bij de gemeente. 

Bij de nieuw te realiseren woningen op de plek van de gymzaal komt een een brandgang die stopt 

achter het laatste huis.Voor mensen die slecht ter been zijn is dat niet wenselijk. Gevraagd wordt of 

deze kan worden doorgetrokken en rondloopt. De voorzitter geeft aan dat de plaats van de 

levensloopbestendige woningen nog niet definitief is en dat bewoners ook door de voordeur naar 

binnen kunnen gaan. Een rondlopende brandgang geeft ook meer kans op overlast. 

Er is een vraag of de toegankelijkheid naar het trapveld aan de Kalfhoeksepad verbetert kan worden. 

Dit is onder actie. 

Bewoonster van het Dorpsplein geeft aan dat er vaak grote campers, vrachtauto’s en caravans zich 

klemrijden ter hoogte van de fietsenmaker. Navigatie geeft deze route aan. Vraag is waar dit gemeld 

kan worden. Dit kan gemeld worden via de BuitenBeter app. 

9. Sluiting 

De voorzitter biedt alle aanwezigen een drankje aan en wenst een ieder wel thuis. 


